
Zápis z 8. zasedání SRUPa, 21. 2. 2022 
 

Zasedání se konalo 21. 2. 2022 od 17:00 hybridní formou v místnosti SRUPa – budova G, 1. patro a 
aplikaci MS Teams. Osobně bylo přítomno 11 členů. 

Bc. Petr Leinweber předseda SRUPa FChT 
Michal Nejedlo místopředseda SRUPa FEI 
Natalie Parlagi místopředsedkyně SRUpa DFJP 
Ing Eliška Matušková členka RVH UPCE FChT 
Ing. Jiří Šlapák člen SKRVŠ DFJP 
Patricie-Anna Reitzová členka SKRVŠ FES 
Ing. Lada Dubnová  FChT 
Ing. Petr Šohajek  DFJP 
Bc. Lukáš Vlk  FChT 
Mgr. Filip Vávra  FF 
Lucie Šrámková/Částková  FES 

 

Za vedení univerzity byli přítomni: 

Prof. Libor Čapek, Ph.D. rektor UPCE, FChT 
Doc. Pavel Panoch, Ph.D. prorektor pro vzdělávání a kvalitu UPCE, FF 
Doc. Petr Doležel, Ph.D. prorektor pro vědu a tvůrčí činnost UPCE, FEI 
Ing. Petr Gabriel, MBA kvestor UPCE 

 

Na začátku předseda Studentské rady Univerzity Pardubice (dále SRUPa) přivítal všechny přítomné 
členy, ať už ty přímo na místě nebo ty, kteří byli připojení skrze MS Teams. Dále přivítal zástupce vedení 
univerzity. Pana rektora prof. Libora Čapka, Ph.D., prorektora doc. Petra Doležela, Ph.D., prorektora 
doc. Pavla Panocha, Ph.D. a pana kvestora Ing. Petra Gabriela, MBA. 

V první části zasedání předsednictvo obeznámilo členy SRUPa s činností za dobu uplynulou od 
minulého zasedání. Zejména se jednalo o schůzku 8. února, kdy se předsednictvo SRUPa sešlo 
s prorektorem Panochem a prorektorkou Bajerovou a jednalo o následujících bodech. Obeznámení 
nového vedení UPCE s principy fungování SRUPa, možnost začlenění místnosti IAESTE jako skladu 
propagačního materiálu pro SRUPa, hodnocení předmětů a případné změny formuláře pro hodnocení, 
možnosti kontaktování všech studentů univerzity skrze studijní oddělení nebo vedení UPCE, 
rekonstrukce esportové učebny v budově FEI, zařízení bufetu na FChT možnou duplikací podniku 
v prostorách FZS, krádeže katalyzátorů z aut na parkovišti před kolejemi, průvodce studenta, který 
připravuje Michal Nejedlo pro FEI a FES, možnost nákupu propagačních materiálů. Dále předseda 
SRUPa s prorektorem Panochem 10. února řešil možnost zápisu volitelných tělocviků ve stejnou chvíli 
pro všechny fakulty. 17. února byl předseda SRUPa kontaktován panem Mgr. Attilou Bélou Pató, Ph.D. 
z jazykového centra, který nadhodil téma debatních kroužků a aktivit na univerzitě, ideálně v jiných 
jazycích). 

Dále Ing. Šlapák informoval o činnosti SKRVŠ. Jednalo se především o udělení ceny Jana Opletala, nový 
vizuál RVŠ, schválení strategických dokumentů, řešení neaktivních studentů doktorských studijních 
programů a následná reforma výše stipendií, povinnost a nepovinnost státních závěrečných zkoušek, 



financování vysokých škol z hlediska dokončených a nedokončených doktorátů, výjezdní zasedání 
SKRVŠ, které by měla organizovat UPCE. 

Ve třetí části Bylo především probíráno hodnocení předmětů a cesty, jakými by šlo zajistit lepší zpětnou 
vazbu studentů na výuku. Ing. Eliška Matušková zdůraznila důležitost tohoto hodnocení pro některé 
aktivity RVH. Bylo rozhodnuto o zaměření se především na 1. a 2. ročníky bakalářských studijních 
programů.  

V dalším bodě bylo projednáváno o zařízení prostor SRUPa vybavením, které by mělo usnadnit její 
práci. Mělo by se dle slov předsedy senátu, jednat o prostor, který bude reprezentovat studenty a 
projevil zájem na řádném dovybavení prostor. Všichni přítomní členové vedení Univerzity vyjádřili 
souhlas. Michal Nejedlo byl pověřen sestavením seznamu potřebných věcí.  Jednalo se i o možnosti, 
mít jeden den v týdnu návštěvní hodiny SRUPy, aby studenti mohli osobně mluvit o problémech, které 
se jim špatně formulují online formou. Byla zařízena možnost zařídit si termín setkání se SRUPou naživo 
na sociálních sítích.  

Předseda AS UPCE projevil zájem, navštívit s celým předsednictvem místnosti SRUPa. 

V předposledním bodě se jednalo především o propagačních předmětech a jejich dokoupení. 
V současné chvíli je v zásobách SRUPa asi 50 bločků různé velikosti, 60 propisek, 5 hrnků, 2 zrcátka, 2 
sluchátka. Část předmětů bude poskytnuta týmu UPCE esports na propagaci jejich akcí. 

Různé 
Rektor, prof. Libor Čapek, Ph.D., uvedl, že žádný předmět nebude hybridní formou, pokud to situace 
alespoň trochu dovolí. SRUPa byla informována o nadcházejícím turnaji v „Člověče, nezlob se“, který 
se bude konat 8. 3. 2022., a do kterého SRUPa taktéž poskytne ceny. Dále byly debatovány možnosti 
na zvýraznění 3. role univerzity. Zmíněné byly například veřejné přednášky. V tomto nám bylo 
doporučeno kontaktovat vedoucí propagačního oddělení, paní Mackovou. 

Dále jsme byli informováni o akci KONTAKT, která se má konat 9. 3. 2022. 

Byla debatována i změna termínů placení nájmu kolejí, kdy místo standartního prostředka měsíce je 
nově platba na jeho začátku, což se neshoduje s termíny příchodu peněz od rodičů, pro některé 
studenty a mohl by tak vzniknout problém s platbami. V návaznosti byla domluvena schůze s vedením 
SKM. 

Na závěr byl zmíněn nápad doc. Prázdného na debaty na univerzitní půdě, které by byly oboustranné 
a nepolarizované. Zároveň s tím byl debatován i nápad, který navrhoval zvát na univerzitu členy 
vrcholné politiky. SRUPa tento nápad nepřijala, kvůli obavám z možné politické agitace.  

 

         ………………………………  

        Bc. Petr Leinweber, předseda SRUPa 

 

 


